
Kort personligt budskap till socialstyrelsen, riksdag och regering * 

Önskar att man som skadad får en "enhet" , med team och egen "husläkare" som 

kan ta ett helhetsgrepp. Där specialkunskap finns för långvarig smärta, nackskador 

och följder därav. Migrän, kognitivt m.m. Vara hänvisad till vårdcentral är ej till fullo 

i så här komplexa saker. 

Hur fungerar vården i samband med diagnos och behandling för 

dig idag? 

Nöjd med behandling hos neurolog, Botox gett lindring för kronisk migrän efter 

nackskadan. Men känns jobbigt att inte ha en doktor som har hand om helheten, 

utan vara hänvisad till vårdcentral för vissa läkemedel typ alvedon. utan som svar 

som ovan. Förstår stt olika läkare och enheter har oliks proffession och tid att 

förfoga. Men känns inte tryggt när ingen har hand om helheten. 

Är det några speciella problem som du vill framhålla? 

Framgår i svaren ovan. Patientrygghet, kan bli felmedicinering. Onödigt lidande. Får 

jag rätt hjälp och stöd? 

Förbättringsförslag, framtida utmaningar, hur kan vårdprocesser, 

system, verktyg, organisation etc. förbättras? 

Framgår i tidigare svar. 

Skulle ett nationellt kunskapscentrum där aktuell vetenskap och 

beprövad erfarenhet om svåra kroniska besvär efter nack-, rygg- 

och hjärnskador samlas kunna hjälpa dig? 
ABSOLUT! 

Något övrigt som du önskar nämna? 

Tack för ert engagemang! 

 


